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З А П И С Н И К 
  сa 56.  сједнице Представничког дома  

 Парламентарне скупштине  Босне и Херцеговине,  
одржане 24. јуна 2009. године 

 
 
 Сједница је почела у 10 часова. Присуствовало је 36 посланика. Одсуство су оправдали: Бакир 
Изетбеговић, Јован Тодоровић, Азра Хаџиахметовић, Милица Марковић, Лазар Продановић и Саво 
Ерић.    
 Из Савјета министара БиХ сједници су присуствовали министри: Средоје Новић, Тарик 
Садовић, Божо Љубић и Сафет Халиловић те замјеник министра Вилим Приморац. 
 Из међународних организација сједницу су пратили представници: ОХР-а, ОЕБС-а, ЕУСР-а, 
ЕУПМ-а, УСАИД-а ПСП у БиХ, Амбасаде Велике Британије те невладине организације Центри 
цивилних иницијатива. 

Предсједавајући Бериз Белкић образложио је измјене и допуне предложеног дневног реда. Затим 
је, с обзиром да је Комисија за припрему избора Савјета министара БиХ одржала сједницу и дала 
мишљење, предложио да се дневни ред допуни тачком: Потврђивање Одлуке предсједавајућег Савјета 
министара БиХ о именовању Руде Видовића за министра комуникација и транспорта БиХ.  

Денис Бећировић предложио је допуну дневног реда тачком: Разматрање закључака о штетности 
антидејтонског и једностраног дјеловања предсједника Републике Србије, Бориса Тадића, у држави 
Босни и Херцеговини. 

Поводом овог предлога за допуну дневног реда вођена је расправа у којој су учествовали: Бранко 
Докић, Момчило Новаковић, Ремзија Кадрић, Јозо Крижановић, Екрем Ајановић, Мирко Околић, Драго 
Калабић, Денис Бећировић, Садик Ахметовић, Славко Јовичић, Адем Хускић и Милорад Живковић. 

Сефер Халиловић предложио је да се уз Привремени извјештај Истражне комисије за утврђивање 
трошења донаторских средстава разматра и мишљење Комисије за финансије и буџет о том извјештају. 
Такође је предложио да се дневни ред допуни овом тачком, с обзиром да су сви чланови Истражне 
комисије потписали Предлог закона о измјенама и допунама Закона о слободи приступа информацијама 
у БиХ са захтјевом за разматрање по скраћеном поступку.  

Предсједавајући је рекао да ће се, у складу са закључком Дома, уз Привремени извјештај 
разматрати мишљење Комисије за финансије и буџет у којем су предвиђени модалитети финансирања. У 
вези с другим предлогом Сефера Халиловића, предсједавајући је рекао да он још није достављен 
Колегијуму, те да ће бити уврштен у дневни ред наредне, 57. сједнице, која ће бити одржана 8. јула 2009. 
године.    

 
Након тога, предсједавајући је дао на гласање предлоге за допуну дневног реда. Са 29 гласова „за“ 

(из Федерације БиХ 21, из Републике Српске осам), без гласова „против“ и три гласа „уздржан“, усвојен 
је предлог предсједавајућег да се као осма тачка дневног реда разматра: Потврђивање Одлуке 
предсједавајућег Савјета министара БиХ о именовању Руде Видовића за министра комуникација и 
транспорта БиХ. 

„За“ предлог допуне дневног реда Дениса Бећировића гласало је 19 посланика (из Федерације 
БиХ 17, из Републике Српске два), „против“ осам, „уздржано“ шест. Предсједавајући је констатовао да 
нема потребне ентитетске већине и да ће Колегијум накнадно обавити усаглашавање о овом предлогу.  
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Предсједавајући  је констатовао да 56. сједница  Представничког дома има сљедећи 

 
Д Н Е В Н И  Р Е Д 

 
1. Усвајање Записника са 55. сједнице Представничког дома; 
2. Посланичка питања: 

а)  Коментари на добијене одговоре, 
б)  Нова посланичка питања, 

3. Захтјев Савјета министара БиХ за разматрање Предлога закона о измјенама и допунама 
Закона о платама и накнадама у институцијама БиХ по хитном поступку, у складу са 
чланом 127. Пословника; 

4. Предлог закона о измјени Закона о министарствима и другим тијелима управе БиХ (друго 
читање); 

5. Предлог закона о измјенама и допунама Закона о конкуренцији (друго читање); 
6. Предлог закона о измјенама и допунама Закона о спорту у БиХ, предлагач: посланик 

Денис Бећировић (прво читање); 
7. Извјештај Комисије Колегијума о настојању за постизање сагласности о Предлогу закона 

о контроли спољнотрговинског промета робе и услуга од стратешке важности за 
безбједност БиХ (Закон у другом читању);  

8. Потврђивање Одлуке предсједавајућег Савјета министара БиХ о именовању Руде 
Видовића за министра комуникација и транспорта БиХ; 

9. Предлог одлуке о измјени Одлуке о оснивању Савјета националних мањина БиХ  
(предлагач: Заједничка комисија за људска права, права дјетета, младе, имиграцију, 
избјеглице, азил  и  етику); 

10. Предлог одлуке о допуни Одлуке о именовању чланова Савјета националних мањина БиХ  
(предлагач: Заједничка комисија за људска права, права дјетета, младе, имиграцију, 
избјеглице, азил и етику); 

11. Годишња платформа безбједносно-обавјештајне политике (подносилац: Предсједништво 
БиХ); 

12. Извјештај ревизије учинка о теми: „Процес запошљавања државних службеника у 
институцијама БиХ“ (подносилац: Канцеларија за ревизију институција БиХ); 

13. Привремени извјештај Истражне комисије за утврђивање трошења донаторских средстава; 
14. Коначан предлог аутентичног тумачења члана 185. став (1) Закона о служби у Оружаним 

снагама БиХ („Службени гласник БиХ“, број 88/05); 
15. Изјашњавање о иницијативи посланика Ремзије Кадрића и Адема Хускића за расправу на 

сједници Дома о теми „Достигнути ниво спровођења Општег оквирног споразума за мир у 
Босни и Херцеговини“; 

16. Разматрање: 
      а)   оставке посланика Милорада Живковића на чланство у Истражној комисији за 
            утврђивање  трошења донаторских средстава; 

            б)   именовања посланика Славка Јовичића за члана Истражне комисије за утврђивање  
                  трошења донаторских средстава (умјесто посланика Милорада Живковића); 

17. Разматрање: 
а)   оставке посланика Сефера Халиловића на чланство у Заједничкој комисији за људска  
       права,  права дјетета, младе, имиграцију, избјеглице, азил и етику; 
б)   именовања посланика Рифата Долића за члана Заједничке комисији за људска права,  
       права дјетета, младе, имиграцију, избјеглице, азил и етику (умјесто посланика Сефера  
       Халиловића); 

18. Именовање три члана у Заједничку комисију оба дома за усаглашавање текста Закона о 
измјенама и допунама Закона о Граничној полицији БиХ;  

19. Давање сагласности за ратификацију: 
a) Споразума између Савјета министара БиХ и Савјета министара Републике Албаније о 

сарадњи у борби против криминала, посебно тероризма, илегалне трговине дрогом и 
организованог криминала. 
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Ад. - 1.  Усвајање Записника са 55. сједнице Представничког дома 

 
Предсједавајући је констатовао да је Записник достављен посланицима. 
Записник са 55. сједнице усвојен је са 31 гласом „за“ (из Федерације БиХ 22, из Републике 

Српске девет), једним „против“ и без гласова „уздржан“. 
      
Ад. - 2.  Посланичка питања 
  

Одговоре су коментарисали: Рифат Долић, Хусеин Нанић, Славко Матић и Нико 
Лозанчић.   

У оквиру коментара на добијене одговоре, Рифат Долић је, незадовољан одговором 
Савјета министара БиХ на питање постављено на 50. сједници Дома, допунио раније постављено 
питање: 

 „Иако овај одговор заслужује захвалност због обима уложеног труда и добивених 
података, ипак је он контрадикторан и ја бих желио непосредно комуницирати по овоме питању 
са особом у Савјету министара која је радила одговор на ово питање, да добијем нека додатна 
појашњења. Након овог одговора морам поставити питање – Да ли је ико у овој држави одговарао 
због 17 милиона КМ плаћене казнене камате за одобрене, а на вријеме неискориштене кредите“? 

 
 Постављена су нова посланичка питања како слиједи: 
  

Мирко Околић: 
 „Од којих произвођача и увозника се може наћи погонско гориво на тржишту БиХ и ко 
контролише увоз и квалитет погонског горива, односно ко гарантује за његов квалитет“? 
  

Халид Гењац: 
 „Познато је да тестно издавање биометријских пасоша почиње 1. јула, а редовно издавање 
тек 1. јануара наредне године и то је веома дуг, необично дуг период тестирања. Зато постављам 
питање – Због чега је одређен толико дуг период, шест мјесеци,  тестирања система за издавање 
биометријских пасоша? Колике су залихе образаца актуелних путних исправа БиХ, кад је била 
посљедња наруџба, колико их било и колико су коштале? Да ли стање тих залиха утиче на одлуку 
о почетку издавања биометријских пасоша?“ 
  

Славко Јовичић: 
„Када ће бити одржана посебна сједница Представничког дома, а одустао сам од 

заједничке у консултацијама и у разговору с вама? Желим да подсјетим, 3. новембра, на сједници 
Представничког дома, постигнута је апсолутна сагласност да расправљамо само о економским 
темама и о кризи и рецесији. “ 

 
Хусеин Нанић: 
„Шта је Савјет министара БиХ предузео да се отвори гранични прелаз Скелани и када ће 

тај прелаз бити потпуно стављен у функцију?“  
 

Азра Алајбеговић:  
„У којој је фази реализација пројекта изградње аутопута на Коридору Vц? У исто вријеме 

молим да ми Министарство комуникација и транспорта БиХ достави извјештај који се односи на 
таксе на неповучена средства у периоду од 1978. до 2008. године, а у вези с намјенским кредитом 
за реконструкцију путева, као и извјештаје које су ентитети доставили Министарству финансија и 
трезора, упућени 20. 03. 2009. године, а односила су се на ова утрошена средстава.“ 
 

Адем Хускић: 
„У којој фази је Предлог закона о превозу опасних материја, будући да се и овај закон 

налази у сету закона везаних за либерализацију визног режима?“ 
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Рифат Долић: 

   „1. Којим прописима и на којем нивоу је регулисано и из којих средстава се у БиХ врши 
исплата спортских пензија и стипендија за заслужне спортисте и носиоце олимпијских свјетских 
медаља? 

   2. На који начин је у постојећим стратегијама изградње саобраћајница у Федерацији БиХ 
и на нивоу БиХ предвиђено повезивање западне Босне са другим дијеловима БиХ или БиХ са 
Хрватском и земљама ЕУ преко Унско-санског кантона у наредних 10 година, да ли је БиХ 
укључена у досадашње разговоре о изградњи тзв. развојног коридора који, наводно, од Линца 
преко Љубљане, Новог Места, Карловца, Бихаћа, Сарајева, Приштине и даље преко Истанбула 
води до Блиског истока?“ 
 

Славко Матић:  
„Који су разлози што у општинама Босански Брод, Шамац, Модрича, Дервента као и у 

неким другим нису реализована средства из Фонда за повратак одобрена још у прошлој, 2008. 
години?“ 

 
Салко Соколовић: 
„1. Када ће почети процедура избора и именовања директора БХМАЦ-а? За оне који се у 

овом моменту можда не могу сјетити шта је то, то је институција која се бави уклањањем 
минскоексплозивних средстава?   

2. Када ће господин Алагић, па самим тим и надлежно министарство и агенција у којој је 
радио, сазнати да је против њега обустављена истрага, да би се могао вратити на посао?“ 

 
Министар цивилних послова БиХ Средоје Новић на сједници је усмено одговорио на 

питања Халида Гењца, на прво питање Рифата Долића и прво питање Салка Соколовића. 
Министар безбједности БиХ Тарик Садовић одговорио је на питање Хусеина Нанића, али 

он није био у потпуности задовољан одговором тако да  је питање у писаној форми прослијеђено 
министру безбједности БиХ.    
 
Ад. - 3. Захтјев Савјета министара БиХ за разматрање Предлога закона о измјенама и  
              допунама Закона о платама и накнадама у институцијама БиХ по хитном поступку,  
              у складу са чланом 127. Пословника 
            
            Предсједавајући је дао уводне напомене. 
 У расправи су учествовали: Момчило Новаковић, Мирко Околић и Славко Јовичић.   

Захтјев за хитни поступак није усвојен - „за“ је гласало 12 посланика, „против“ 13 и девет 
је било „уздржано“. Затим је предсједавајући дао на гласање предлог да се закон разматра у 
скраћеној процедури, у складу са чланом 126. Пословника. Са 25 гласова „за“ (из Федерације БиХ 
18, из Републике Српске седам), три „против“ и шест гласова „уздржан“ одлучено је да се 
Предлог закона о измјенама и допунама Закона о платама и накнадама у институцијама БиХ 
разматра по скраћеном поступку. 

 
Ад. - 4.  Предлог закона о измјени Закона о министарствима и другим тијелима управе БиХ 
              (друго читање) 
 
 Предсједавајући је у уводним напоменама рекао да је Уставноправна комисија прихватила 
закон у предложеном тексту. Није било расправе. 
 Предлог закона о измјени Закона о министарствима и другим тијелима управе БиХ усвојен 
је у другом читању са 33 гласа „за“ (из Федерације БиХ 23, из Републике Српске 10), без гласова 
„против“ и једним гласом „уздржан“. 
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Ад. - 5. Предлог закона о измјенама и допунама Закона о конкуренцији (друго читање) 
 
 Предсједавајући је рекао да је Савјет министара БиХ доставио исправку образложења 
члана 10. Предлога закона, те да је надлежна комисија доставила свој извјештај. 
 Није било расправе. 
 Предлог закона о измјенама и допунама Закона о конкуренцији усвојен је у другом читању 
једногласно - са 34 гласа „за“ (из Федерације БиХ 24, из Републике Српске 10). 
 
Ад. - 6. Предлог закона о измјенама и допунама Закона о спорту у БиХ,  
             предлагач: посланик Денис Бећировић (прво читање) 
 
 Није било расправе након уводних напомена предсједавајућег. 
 Дом је једногласно – са 32 гласа „за“ (из Федерације БиХ 24, из Републике Српске осам) у 
првом читању усвојио Предлог закона о измјенама и допунама Закона о спорту у Босни и 
Херцеговини. 
   
Ад. - 7. Извјештај Комисије Колегијума о настојању за постизање сагласности о Предлогу  
             закона о контроли спољнотрговинског промета робе и услуга од стратешке 
             важности за безбједност БиХ (Закон у другом читању) 
  

Предсједавајући је подсјетио да Колегијум није постигао сагласност. 
 У другом кругу гласања Предлог закона о контроли спољнотрговинског промета робе и 
услуга од стратешке важности за безбједност БиХусвојен је у другом читању са 23 гласа „за“, 
шест „против“ (из Републике Српске) и три гласа „уздржан“. Тиме је усвојен и један амандман 
који је усвојила надлежна комисија. 
 
Ад. - 8. Потврђивање Одлуке предсједавајућег Савјета министара БиХ о именовању Руде  
             Видовића за министра комуникација и транспорта БиХ 
 
 Предсједавајући је рекао да је Комисија за припрему избора Савјета министара БиХ дала 
позитивно мишљење о Одлуци предсједавајућег Савјета министара БиХ. 

Није вођена расправа. 
Дом је, са 28 гласова „за“ (из Федерације БиХ 19, из Републике Српске девет), два 

„против“ и три гласа „уздржан“, потврдио Одлуку предсједавајућег Савјета министара БиХ о 
именовању Руде Видовића за министра комуникација и транспорта БиХ, након чега је Рудо 
Видовић дао свечану изјаву. 

 
Ад. - 9. Предлог одлуке о измјени Одлуке о оснивању Савјета националних мањина БиХ   
             (предлагач: Заједничка комисија за људска права, права дјетета, младе, имиграцију,  
             избјеглице, азил  и  етику) 
  
 Предсједавајући је дао уводне напомене. 
 Кратко су дискутовали Мехмед Суљкановић и Садик Ахметовић.  
 Предлог одлуке о измјени Одлуке о оснивању Савјета националних мањина БиХ усвојен је 
једногласно - са 33 гласа „за“ (из Федерације БиХ 23, из Републике Српске 10).  
 
Ад. - 10. Предлог одлуке о допуни Одлуке о именовању чланова Савјета националних  
               мањина БиХ  (предлагач: Заједничка комисија за људска права, права дјетета,  
               младе, имиграцију, избјеглице, азил и етику) 
              

Предсједавајући је дао уводне напомене о Предлогу одлуке. 
Није било расправе. 
Дом је, са 32 гласа „за“ (из Федерације БиХ 23, из Републике Српске девет), без гласова 

„против“ и два гласа „уздржан“, усвојио Предлог одлуке о допуни Одлуке о именовању чланова 
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Савјета националних мањина БиХ, којом се из црногорске националне мањине у Савјет 
националних мањина БиХ именује Хидајета Реџић на период од дана ступања на снагу ове 
одлуке до 30. 04. 2010. године, а Неђељко Томашевић од 01. 05. 2010. године до краја мандата 
изабраних чланова овог сазива Парламентарне скупштине БиХ. 
 
Ад. - 11. Годишња платформа безбједносно-обавјештајне политике 
               (подносилац: Предсједништво БиХ) 

 
Предсједавајући је дао уводне напомене. 
У расправи су учествовали: Славко Јовичић, Ремзија Кадрић, Мирко Околић и Милорад 

Живковић.  
Годишња платформа безбједносно-обавјештајне политике усвојена је са 30 гласова „за“ 

(из Федерације БиХ 22, из Републике Српске осам), без гласова „против“ и четири гласа 
„уздржан“. 

На предлог Мирка Околића изнесен у расправи, једногласно (са 34 гласа „за“ – из 
Федерације БиХ 24, из Републике Српске 10), усвојен је сљедећи закључак: 

На основу члана 2. Закона о измјенама и допунама Закона о обавјештајно-
безбједносној агенцији БиХ (''Службени гласник БиХ'', бр. 12/09), тражи се од Савјета 
министара БиХ а сугерише Предсједништву БиХ да Платформу обавјештајно-безбједносне 
политике за 2010. годину у парламентарну процедуру доставе најкасније до 01.11.2009.  
 Дом је, на предог Заједничке комисије за надзор над радом ОБАБиХ, усвојио допуну 
Годишње платформе са 28 гласова „за“ (из Федерације БиХ 22, из Републике Српске шест), без 
гласова „против“ и пет гласова „уздржан“, а допуна гласи: 
 У Глави III 3. ТЕРОРИЗАМ И РАДИКАЛНА ДЈЕЛОВАЊА у поднаслову 
РАДИКАЛНА ДЈЕЛОВАЊА у трећем реду, иза ријечи „на“ стављају се двије тачке и 
додају ријечи: „дјеловање против државе Босне и Херцеговине“. 
 
Ад. - 12. Извјештај ревизије учинка о теми: „Процес запошљавања државних службеника у 
               институцијама БиХ'' (подносилац: Канцеларија за ревизију институција БиХ) 
 
 Након уводних напомена предсједавајућег у расправи су учествовали: Садик Бахтић, 
Шефик Џаферовић, Милорад Живковић, Селим Бешлагић и вођа тима за ревизију учинка Фадила 
Ибрахимовић. 
 Извјештај из ове тачке дневног реда усвојен је са 31 гласом „за“ (из Федерације БиХ 22, из 
Републике Српске девет), без гласова „против“ и једним гласом „уздржан“. Тиме су усвојена 
четири закључка из мишљења Комисије за финансије и буџет. 
 Затим је једногласно (са 30 гласова „за“ – из Федерације БиХ 20, из Републике Српске 10) 
усвојен предлог закључка Шефика Џаферовића изнесен у расправи. 
 Усвојени закључци гласе: 

1. Задужује се Савјет министара БиХ да: 
- кроз пилот пројекте размотри систем запошљавања, утврди евентуалне недостатке и 

предложи адекватне измјене, 
- расправља о Извјештају ревизије учинка и о заузетим ставовима информише 

Парламентарну скупштину БиХ, те достави анализу запослености у институцијама 
БиХ, с посебним освртом на укупан број запослених, националну структуру и њихову 
стручну оспособљеност. 

2. Задужује се Агенција за државну службу БиХ (у даљем тексту: Агенција) да: 
- Савјету министара БиХ обезбиједи и достави потпуне информације о систему 

запошљавања и садашњем начину његовог функционисања, те постојећим 
проблемима неефикасности тог процеса у појединим његовим фазама 
(благовременост, припрема огласа и именовање комисија за избор); 

- успостави одговарајући систем информисања и комуникације са институцијама које 
врше запошљавање; 
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- кроз расположиве видове комуникације са институцијама БиХ које врше 

запошљавање, прибавља јасне информације о условима и захтјевима предметног 
запошљавања неопходне за припрему огласа и именовање чланова комисије у 
Агенцији; 

- успостави базу података с адекватним информацијама о систему запошљавања и 
начину на који систем функционише, укључујући различите поједине фазе као и 
различите категорије упражњених радних мјеста, при чему Агенција не би требало 
да буде одговорна за спровођење ових активности.  

3. Задужују се институције БиХ које врше запошљавање нових кадрова да: 
- с Агенцијом успоставе одговарајући систем размјене информација, 
- активније укључе менаџмент у процесе запошљавања, 
- реално планирају запошљавање државних службеника у складу са својим интерним 

правилницима и одобреном буџетском ставком за ту сврху, 
- буџет планирају на основу реалних параметара, као што су јасни циљеви и 

активности и њихова реализација с роковима извршења, и стварне потребе за 
материјалним ресурсима и људским потенцијалима за испуњење утврђених циљева. 

4. Задужује се Министарство финансија и трезора БиХ да инсистира код буџетских 
корисника да приликом подношења предлога захтјева за финансирање обавезно 
доставе план рада и пословања, све с циљем праћења реализације плана рада и 
пословања и оправдања тражених средстава.  

5. Задужује се Канцеларија за ревизију институција БиХ да у року од шест мјесеци 
Представничком дому достави извјештај о реализацији њихових препорука, као и 
препорука Парламентарне скупштине БиХ.  
(Закључци од бр. 1 до бр. 4 садржани су у мишљењу Комисије, а закључак бр. 5 усвојен је 
на предлог Шефика Џаферовића.) 

  
Ад. - 13. Привремени извјештај Истражне комисије за утврђивање трошења донаторских  
               средстава 
 

Предсједавајући је у уводним напоменама подсјетио на закључак са 53. сједнице Дома, одржане 
13. маја 2009. године, којим је Привремени извјештај Истражне комисије за утврђивање трошења 
донаторских средстава упућен Комисији за финансије и буџет ради доношења става о 
финансирању пројекта, након чега ће бити уврштен у дневни ред сједнице Дома. Комисија је 5. 
јуна 2009. године доставила Мишљење о Привременом извјештају са предлогом закључака.  

Кратко су дискутовали Ремзија Кадрић и Адем Хускић.  
Ремзија Кадрић је у расправи предложио закључак о којем се није гласало зато што то није 

у складу с одредбама Пословника, јер се њиме мијења један општи акт који регулише не само 
овај појединачни случај него и друге ситуације, а тиче се одрицања од накнаде за рад посланика 
који су чланови Истражне комисије. Адем Хускић се одрекао накнаде за рад у овој комисији. 

Предсједавајући је казао да сваки од чланова Комисије може одлучити да се одрекне 
накнаде. 

Привремени извјештај Истражне комисије за утврђивање трошења донаторских средстава 
усвојен је са 31 гласом „за“ (из Федерације БиХ 24, из Републике Српске седам), без гласова 
„против“ и три гласа „уздржан“. Тиме је усвојено и Мишљење Комисије за финансије и буџет са 
закључцима који гласе: 

1. Парламентарна скупштина БиХ, као буџетски корисник, у складу са чланом 15. 
Закона о Буџету институција БиХ и међународних обавеза Босне и Херцеговине за 
2009. годину, упућује предлог Савјету министара БиХ да у што краћем временском 
периоду из буџетске резерве одобри издвајање средстава у износу од 41.291,76 КМ, за 
потребе финансирања Пројекта „Утврђивање трошења донаторских средстава“ 
Истражне комисије Представничког дома Парламентарне скупштине БиХ. 

2. Задужује се Истражна комисија за утврђивање трошења донаторских средстава 
Представничког дома Парламентарне скупштине БиХ да извијести Представнички 
дом Парламентарне скупштине БиХ о начину утрошка одобрених средстава. 
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За реализацију закључка број 1 неопходно је да га усвоји и Дом народа, због чега је и  

упућен Дому народа на разматрање и усвајање. 
 
Ад. - 14.  Коначан предлог аутентичног тумачења члана 185. став (1) Закона о служби у  
              Оружаним снагама БиХ („Службени гласник БиХ“, број 88/05) 
 
 Предсједавајући је у уводним напоменама рекао да је одржана заједничка сједница 
уставноправних комисија оба дома на којој је разматран и овај предлог аутентичног тумачења 
који је утврдила Заједничка комисија за одбрану и безбједност БиХ, а који је достављен Дому на 
разматрање.  
 У оквиру ове тачке дискутовао је Шефик Џаферовић, предсједавајући Уставноправне 
комисије. 

Дом је, са 31 гласом „за“ (из Федерације БиХ 23, из Републике Српске осам), без гласова 
„против“ и једним гласом „уздржан“, на предлог Уставноправне комисије, усвојио аутентично 
тумачење члана 185. став (1) Закона о служби у Оружаним снагама БиХ („Службени гласник 
БиХ“, број 88/05). 
 
Ад. - 15. Изјашњавање о иницијативи посланика Ремзије Кадрића и Адема Хускића за  
               расправу на сједници Дома о теми „Достигнути ниво спровођења Општег оквирног  
               споразума за мир у Босни и Херцеговини“ 
 
 Предсједавајући је казао да је Уставноправна комисија дала позитивно мишљење о овој 
иницијативи. Дискутовали су Ремзија Кадрић и Милорад Живковић.  

Приликом гласања, „за“ је било 26 посланика (из Федерације БиХ 23, из Републике Српске 
три), гласова „против“ није било, а осам посланика је било „уздржано“. Предсједавајући је 
констатовао да недостаје енитетска већина из Републике Српске и да ће Колегијум накнадно 
обавити усаглашавање. 
  
Ад. - 16. Разматрање: 

      а)   оставке посланика Милорада Живковића на чланство у Истражној комисији за  
             утврђивање  трошења донаторских средстава; 

            б)   именовања посланика Славка Јовичића за члана Истражне комисије за  
                  утврђивање трошења донаторских средстава (умјесто посланика Милорада  
                  Живковића) 
 
 Предсједавајући је дао уводне напомене. Није било расправе. 
 Са 25 гласова „за“ (из Федерације БиХ 16, из Републике Српске девет), два „против“ и 
шест гласова „уздржан“, посланик Милорад Живковић разријешен је чланства у Истражној 
комисији за утвђивање трошења донаторских средстава.  
 Затим је, са 26 гласова „за“ (из Федерације БиХ 17, из Републике Српске девет), два 
„против“ и три гласа „уздржан“, посланик Славко Јовичић именован за члана ове комисије. 
 
Ад. - 17. Разматрање: 

а)   оставке посланика Сефера Халиловића на чланство у Заједничкој комисији за  
       људска права,  права дјетета, младе, имиграцију, избјеглице, азил и етику; 

            б)   именовања посланика Рифата Долића за члана Заједничке комисији за људска  
                  права, права дјетета, младе, имиграцију, избјеглице, азил и етику (умјесто  
                  посланика Сефера Халиловића) 

 
Након уводних напомена предсједавајућег није било расправе. 
Дом је, са 17 гласова „за“ (из Федерације БиХ 10, из Републике Српске седам), 12 
„против“ и пет гласова „уздржан“, разријешио посланика Сефера Халиловића чланства у 
Заједничкој комисији за људска права, права дјетета, младе, имиграцију, избјеглице, азил 
и етику, а затим је у ову комисију, са 31 гласом „за“ (из Федерације БиХ 22, из Републике 
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Српске девет), једним „против“ и два гласа „уздржан“, именовао посланика Рифата 
Долића.  

  
Ад. - 18. Именовање три члана у Заједничку комисију за усаглашавања текста Закона о  
               измјенама и допунама Закона о Граничној полицији БиХ 
 

У Заједничку комисију из ове тачке, са 27 гласова „за“, (из Федерације БиХ 19, из 
Републике Српске осам), без гласова „против“ и шест гласова „уздржан“, именовани су: Адем 
Хускић, Велимир Јукић и Жељко Кузмановић.  

  
Ад. - 19. Давање сагласности за ратификацију: 
             а)  Споразума између Савјета министара БиХ и Савјета министара Републике  
                   Албаније о сарадњи у борби против криминала, посебно тероризма, илегалне 
                   трговине дрогом и  организованог криминала. 
 
 Предсједавајући је рекао да је Комисија за спољне послове дала позитивно мишљење о 
давању сагласности за ратификацију овог споразума. 
 Сагласност за ратификацију Споразума дата је једногласно - са 34 гласа „за“ (из 
Федерације БиХ 24, из Републике Српске 10).  
 
 

Тиме је реализован дневни ред.  
 
Предсједавајући је подсјетио да ће 57. сједница Дома бити одржана 8. јула, а 3. посебна 

заједничка сједница оба дома Парламентарне скупштине БиХ „Делегати/посланици питају – 
Савјет министара БиХ одговара“ 14. јула 2009. године, када је планирано и одржавање 13. 
заједничке сједнице оба дома на којој ће се разматрати: Информација о стању и развоју ДКП мреже 
и Први квартални преглед реализације активности из Акционог плана за реализацију приоритета из 
документа Европско партнерство са БиХ и Извјештаја о стању спровођења обавеза из Привременог 
споразума и ССП-а. 

 
  

Сједница је завршена у 14.25 часова. 
 
Саставни дио Записника је транскрипт 56. сједнице Представничког дома. 

 
 
 
              СЕКРЕТАР                                                          ПРЕДСЈЕДАВАЈУЋИ      
 ПРЕДСТАВНИЧКОГ ДОМА                                     ПРЕДСТАВНИЧКОГ  ДОМА 
         Бранка Тодоровић                                                                             Бериз Белкић 
          


